
 
 

 

 
 

Sportraad 
 
 
DATUM: 
 

Woensdag 9 september 2020, vergaderzaal SCJ Koldam 

AANWEZIG: Eva De Bleeker, schepen Sport. 
Jeroen Nagels, Jan Kunnen, Rob Onderwater, leden  
Karel Rowies, Willem Van Geyseghem, Marijke De Rudder. 
 

 Daisy Huleu, secretariaat. 
 

VERONTSCHULDIGD: Linde Van Hecke, Kenzo Vermeesch 
 

AFWEZIG: / 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

1. FEEST VAN DE SPORT 
 
Toelichting van Willem Van Gyeseghem. 
 
Vergadertechniek: “impact mapping”: objectief, wie, impact, hoe.   
 
Uit het topic “hoe” is gebleken: de kampioenen zullen uitgenodigd worden voor een 
fotosessie, deze foto’s zullen later gebruikt worden voor een billboard en expo in de Serre 
van het Felix Sohie. De kampioenen krijgen na de fotosessie een aperobox mee naar huis 
om in de avond tijdens een zoom meeting samen te klinken op de kampioenen. Tijdens 
deze zoom meeting zullen ook de kampioenen kort gehuldigd worden samen met de 
uitzonderlijke prestaties. Als afloop kan er een optreden plaatsvinden. We gaan ook aan 
de clubs vragen om filmpjes in te sturen die als promotie kunnen gebruikt worden.  
 
Timing: januari – februari 
 
Uitwerking: er zal een draaiboek gemaakt worden, verdere uitwerking van het concept: 
17/9/20 om 7u vergaderzaal SJC. 
 
 

2. ADVIES REGLEMENT TER ONDERSTEUNING NA CORONA + AANVRAGEN VAN 
CLUBS 
 
Marijke licht toe: Tot 15 oktober kunnen de adviesraden advies geven over het reglement 
ter ondersteuning van de verenigingen na corona. Het reglement is zodanig opgesteld dat 
er zowel input is gekomen van de VVSG, de federaties, de verenigingen om dit tot een 
ruim geheel uit te werken.  
 
Er is ook de mogelijkheid om dit later te herzien.   
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Normaal wordt er voor een samenstelling van een reglement advies gevraagd aan een 
adviesraad maar gezien de omstandigheden wordt er pas later advies gevraagd.  
 
Wat betreft de energiekosten van sportclubs met een gebruikersovereenkomst: Daisy en 
Marijke zoeken dit verder uit. 
Clubs in eigen beheer: krijgen extra budget om corona proof te werken 
Clubs die gebruik maken van de scholen, hoe zit het met hun infrastructuurkosten, dit 
wordt verder bekeken.  
 
De sportraad vraagt om de vragen van de clubs te mogen ontvangen en alles op de voet 
op te volgen. 
 
Er is een totaal aan middelen voorzien van € 260.000: 

 
De werkingssubsidies staan los van dit noodfonds, dit budget was al voorzien 
 
De Sint-clemensschool stuurt elke week een nieuwsbrief uit waar clubs gebruik van kunnen 
maken om promotie te maken. 
 
De vraag van de sportraad is een duidelijk communicatieplan over het reglement. Hier 
wordt op korte termijn werk van gemaakt. 
 

3. VARIA 
A. Daisy  

Er is een aanvraag gekomen van een gevechtssportclub uit Braine L'Alleud. Gezien 
het vorige advies rond exclusiviteit voor gevechtssporten  niet weerhouden is, wat 
is de mening van de sportraad? 3. 
De mening van het college en van de kern is om de kans te geven aan andere clubs 
om de vrije uren te vullen. Zij moeten voldoen aan het taalgebruik en indien 
gewenst een aanvraag doen voor een erkende vereniging. 
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